
Verslag van OOGO gemeente Berkelland d.d. 03 februari 2021  
Locatie: Microsoft teams. Tijd: 9.00 – 11.00 uur 

 
Aanwezig : H. Soepenberg (OPONOA), D. Speelman (Assink Lyceum), B. Schimmel 
(MaXX), L. Temmink (VCO), D. Verhoeve (Keender), R. Lieffering (Zone college),  
J. Groosman (Delta), P. Appel (SKBG), A. Wensink (SKB), C. Krist (Staring College),  
F. Laarakker (Gelderveste), C. van Schaik (OPONOA), P. Dooijeweerd (Delta) (tot 10.30) 
A. Bosman (gemeente Berkelland, N. Loman-Geessink (gemeente Berkelland) 
 
Afwezig    : A. De Visch Eybergen (Achterhoek VO), Maria van Hattum (Achterhoek VO), 
A. Mulder (VCO), T. Bisschop (VCO), F. De Vries (SOTOG), K. Pullen (Zone college),  
J. Beernink (Zone college), R. Vijn (Zone college), H. Kok (Retrain) 
  
 
1. Opening en vaststellen agenda 
Wethouder Bosman opent de vergadering. Er wordt een voorstelrondje gedaan in verband met 
nieuwe mensen.  
 
2. Mededelingen en vaststellen agenda  

a. Mevrouw Loman attendeert iedereen op de Berkellandwijzer en vraagt elk schoolbestuur 
de gegevens te controleren 
https://www.berkellandwijzer.nl/  
https://www.berkellandwijzer.nl/sdu/opvoeden-en-opgroeien/onderwijs-en-kinderopvang  

b. Agenda is vastgesteld zoals voorgenomen. 
 
3. Verslag incl. actielijst vergadering d.d. 30 september 2020 

a. Ingekomen brief van de heer Mulder – VCO mede namens Stichting Keender en Stichting 
OPONOA, als reactie op de brief van het college van burgemeester en wethouders van 4 
december 2020 over OOGO-verslag. In deze brief geven de besturen aan dat zij niet 
kunnen instemmen met de fasering van de uitvoering van het IHP voor wat betreft De Marke 
en de Kardinaal Alfrinkschool. De brief is voor kennisgeving aangenomen en wordt 
meegestuurd met het verslag van de vergadering.  

 
4. Corona 

a. Lockdown – herstart  
Schoolbesturen geven aan dat er zorgen zijn over kinderen, ouders en collega’s. Het is 
fijn dat kinderen weer naar school mogen, maar het geeft soms hoofdbrekens hoe dat 
volgens de regels veilig en werkbaar kan. 

b. Lockdown – Noodopvang 
Er is een enquête gehouden over de noodopvang tijdens de tweede lockdown. De 
resultaten van de enquête worden doorgenomen. 

c. SUVIS is de subsidie voor ventilatie in schoolgebouwen.  
Dit heeft alleen betrekking op verbouw/renovatie. Dus niet voor nieuwbouw. Op dit 
moment zijn de aanvragen ingediend voor IKC Sint Joris (SKB), Sint Jozef (Keender), 
Sterrenboog (Keender), v.m. Wereldboom (OPONOA). OPONOA komt na deze 
vergadering met verdere aanvragen. Nadat de aanvragen zijn toegekend door het Rijk 
gaan gemeente en schoolbesturen in gesprek. Per schoolgebouw wordt een 
businesscase gemaakt. Deze wordt door de heer Kok gemaild naar de betrokken 
schoolbestuurders. In verband met de beschikbare subsidie is er voor gekozen om eerst 
de subsidies aan te vragen en daarna het gesprek te voeren tussen schoolbestuur en 
gemeente. Voorwaarde van de regeling is, dat de resterende kosten (70%) worden 
verdeeld tussen de gemeente en het betreffende schoolbestuur. Met de subsidie en 
verwachtte cofinanciering is vanuit schoolbesturen en gemeente geen rekening 
gehouden. Over de uitkomsten daarvan zal de raad geïnformeerd worden. Het 
gemeentelijk deel moet via een raadsbesluit beschikbaar worden gesteld.  
Als mogelijke subsidie wordt deze in het IHP onderwijs opgenomen(6.4 financiële en 
juridische borging – subsidies). 

https://www.berkellandwijzer.nl/
https://www.berkellandwijzer.nl/sdu/opvoeden-en-opgroeien/onderwijs-en-kinderopvang


 
5. Stand van zaken IHP uitvoering  

a. Borculo 
- Staring College: Status: aanbesteding projectmanager en aanbesteding architect zijn 

gestart. Stedenbouwkundig plan is ontwikkeling. Contact met gemeente is intensief. 
Buurt wordt goed meegenomen. Het project gaat volgens planning 

- IKC Sint Joris:  Sloop is uitgevoerd. Doel is voor de zomervakantie verbouwing klaar. 
- OBS Noord naar v.m. Wereldboom: status: planontwikkeling. Voorjaar 2022 verhuizing.   
- Kiezel & Kei en Heuvelschool: Afstemming over planning vindt nog plaats tussen 

OPONOA (heer Van Schaik) en gemeente (mevrouw Loman).  
 

b. Eibergen 
- ’t Simmelink: Status: omgevingsvergunning is ingediend. Project bevindt zich in DO-

fase. 
- IKC Het Sterrenpalet: Bij de vernieuwbouw is rekening gehouden met 230 leerlingen. 

Eind van 2021 verwacht VCO 327 leerlingen. Dit zijn teveel leerlingen voor te gebruiken 
BVO’s binnen de school. Gemeente en schoolbestuur zijn in gesprek over de oplossing. 

 
c. Neede 
- Voorkeursrecht tot terugkoop Julianastraat 12 in Neede (Assink Lyceum): Status: Op 19 

januari heeft college het besluit genomen en raad een voorstel gestuurd. 16 maart 
behandeling in gemeenteraad. 
In het raadsvoorstel omtrent terugkoop Julianastraat 12 is genoemd dat dit een 
mogelijke locatie voor basisonderwijs in Neede Oost is. Zorgen zijn geuit dat dit 
richtinggevend kan zijn. Uit locatiestudie moeten blijken of dit de geschikte locatie is. 

- Oost-Neede (De Marke en Kardinaal Alfrinkschool): De onderzoeksfase is gestart. 
Potentiële locaties worden inzichtelijk gemaakt. OPONOA en Keender voeren 
inhoudelijke gesprekken over de samenwerking.  

- West-Neede (Kisveld, Dr. Ariëns en Hofmaat): op dit moment geen nieuws. 
 

d. Rietmolen: Sint Jozef. Status: planontwikkeling is gestart. 
 
e. Ruurlo: Willibrordus. Meer leerlingen dan voorspeld. Komend schooljaar is het nog op te 

lossen. Noodlokaal of samenwerking met Wonderwijs. Status: afspraak is gepland met 
de heer Laarakker, de heer Appel, de heer Kok en mevrouw Loman.  

 
6. Binnensport onderzoeken/ontwikkelingen 

- Ruurlo: Voorstel voor locatieonderzoek naar 4 locaties gaat naar gemeenteraad. 
- Eibergen: onderzoek is gestart. 
- Borculo: onderzoek is gestart. Startbijeenkomst op 15 februari om 19.30 uur 
- Neede: onderzoek start eind 2021 of begin 2022. 

 
7. 10-14 onderwijs Eibergen 

Tijdens vorige OOGO’s is besloten dat 10-14 onderwijs tijdelijk niet op de agenda geplaatst 
hoefde te worden. De ontwikkelingen bij Het Sterrenpalet bieden misschien mogelijkheden. 
Tijdens het volgende OOGO (september 2021) gaan we hier verder op in.  
 

8. Schakelklassen 
a. Uit gesprekken tussen Samenwerkingsverband IJssel Berkel en gemeente blijkt  

behoefte aan schakelklassen. De heer Van Schaik, mevrouw Wensink, mevrouw 
Verhoeve, mevrouw Krist willen aansluiten. De wens is om besturen, directeuren en 
beide samenwerkingsverbanden te betrekken. Doel: Breed overzicht krijgen wat 
speelt er, wat is de noodzaak, wie pakt dat op wiens rol is dat? Er wordt een 
afspraak in 2021 gepland. 

b. Onderwijsproblematiek Nieuwkomers. In de gemeente Berkelland zijn verschillende 
sleutelpersonen en cultuurverbinders actief. Sleutelpersonen zijn voormalig 
vluchtelingen die de Nederlandse taal beheersen en hun ervaring, kennis en 



enthousiasme inzetten om bij te dragen aan integratie. Zij spreken de taal en zijn 
getraind om een brug te slaan tussen de Nederlandse en andere cultuur. De flyer is 
in de bijlage toegevoegd. 

c. Diverse stichtingen hebben gebruik gemaakt van de extra gelden voor het inlopen van 
de corona achterstanden binnen het onderwijs. Dit gaat voornamelijk om taalachterstand 
bij de groep statushoudende kinderen die thuis in een niet-Nederlands sprekende 
omgeving opgroeien. 
 

9. W.v.t.t.k. 
a. Mevrouw Wensink vraagt elkaar op de hoogte houden over uitvoering van de 

coronamaatregelen. De heer Van Schaik, mevrouw Verhoeve en de heer Speelman 
geven aan hier samen in op te willen trekken. 

b. Gesprek tussen KDV, PO en gemeente: Op grond van artikel 167a WPO is een jaarlijks 
overleg (vaak in de vorm van/onder de noemer van een LEA) verplicht. Uitvoering: 
OOGO eerst PO en kinderopvangorganisaties daarna PO en VO. 

c. Er is geen behoefte aan een extra OOGO. 
d. Ode aan het Berkellandse landschap (zie bijlage) Informatie wordt met het verslag 

meegestuurd.  
 

10. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

11. Sluiting 
Wethouder Bosman sluit de vergadering en wenst iedereen – ondanks alle maatregelen 
rondom corona - succes met alle werkzaamheden. 

 
12. Datum volgend overleg 
8 september 2021 9.00 tot 11.00 uur. Afhankelijk van de coronamaatregelen via teams of in het 
gemeentehuis. 
 
 
17 maart 2021, N. Loman-Geessink 

 
ACTIES 

Wat Wie Wanneer 

Controle Berkellandwijzer Schoolbestuurders Voor de zomervakantie 

SUVIS opnemen als subsidie in IHP 
onderwijs 

Mevrouw Loman Tegelijk met verslag 

SUVIS businesscase opstellen De heer Kok Maart 

SUVIS gesprekken plannen tussen 
gemeente en schoolbestuur 

Mevrouw Loman Maart / april / mei (afhankelijk 
van besluiten aanvragen) 

10-14 onderwijs agenda OOGO 
plaatsen 

Mevrouw Loman OOGO september 

Afspraak planning schakelklassen met  
- Schoolbestuur 
- Directeuren: 
- Samenwerkingsverbanden 

IJssel Berkel en Slinge Berkel 
- VMK Jeugdzorg.  

Mevrouw Loman Voor zomervakantie 

Elkaar op de hoogte houden van 
uitvoering corona maatregelen 

Schoolbestuurders Bij ontwikkelingen 

 


